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 PROTOKÓŁ NR 71/2022 

z LXXI SESJI RADY MIEJSKIEJ GÓRY KALWARII 

odbytej 27 kwietnia 2022 r. 

 

 

LXXI sesja Rady Miejskiej Góry Kalwarii odbyła się w Ośrodku Kultury w Górze 

Kalwarii, przy ul. Porucznika Jana Białka 9. 

 

Szczegółowy przebieg obrad przedstawia nagranie z sesji. 

Link do nagrania:  

https://gorakalwaria.esesja.pl/transmisja/26031/sesja-rady-miejskiej-g%C3%B3ry-kalwarii-

nr-lxxi-w-dniu-27-kwietnia-2022-godz-1430.htm 

 

Punkt 1. Otwarcie LXXI sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa o godzinie 14:30 otworzyła 

LXXI sesję Rady Miejskiej. Poinformowała, że obrady są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, a nagranie obrad będzie udostępnione 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy.  

Ponadto poinformowała o konieczności stosowania zasad wynikających z przepisów 

o ochronie danych osobowych.  

Następnie po potwierdzeniu przez radnych obecności w systemie eSesja stwierdziła 

prawomocność obrad.  

W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Adamczyk 

2. Łukasz Baran (opuścił posiedzenie o godz. 17:03) 

3. Monika Bolek 

4. Aleksandra Fedynicz-Komosa 

5. Jacek Gliński 

6. Jan Jarosz (obecny od godz. 14:35) 

7. Teresa Jędral 

8. Wojciech Kochański 

9. Szymon Krupa 

10. Czesława Iwona Książek 

11. Beata Mika 

12. Bożena Molak 

13. Beata Polaczyńska 

14. Andrzej Posiewka (obecny od godz. 14:36) 

15. Jakub Rącz 

16. Jan Rokita 
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17. Iwona Szymańska 

18. Tomasz Ura 

19. Urszula Wroniewicz 

20. Rozalia Zdulska 

Nieobecny:  

1. Zenon Nadstawny 

 

W załączeniu do protokołu:  

-lista obecności radnych wraz z raportem obecności radnych wygenerowanym z systemu 

eSesja załącznik nr 1;  

-lista obecności przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

gminy załącznik nr 2;  

-lista obecności gości załącznik nr 3.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa powitała przybyłych na sesję 

radnych, burmistrza wraz z zastępcą, skarbnika gminy, pracowników urzędu oraz 

mieszkańców. 

Punkt 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie LXXI sesji Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta 

i Gminy Góra Kalwaria do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 

6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca oraz 

ustalenia zasad prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników w piątki 

i soboty na terenie Gminy Góra Kalwaria. 

7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra 

Kalwaria na rok 2022. 

8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zbycia nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, 

w obrębie 3-02, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 119/6, stanowiącej 

własność Gminy Góra Kalwaria. 

10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 
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11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - centrum miasta, rejon ul. Św. Antoniego. 

14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria - os. 

Kilińskiego cz. A. 

15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice część III 

(południe). 

16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice - część 

północna. 

17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

18. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków 

i składów osobowego Komisji Prezydialnej. 

20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków 

i składów osobowych 5 komisji stałych.  

21. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie dokonania 

poprawek lub uzupełnienia protokołów z: LXVI nadzwyczajnej sesji w dniu 

22.03.2022, LXVII nadzwyczajnej sesji w dniu 23.03.2022, LXVIII sesji w dniu 

30.03.2022, LXIX uroczystej sesji w dniu 7.04.2022 i LXX nadzwyczajnej sesji w dniu 

12.04.2022 r.  

22. Sprawy różne:  

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi,  

b) pytania radnych i odpowiedzi,   

c) wolne wnioski,  

d) informacje. 

      23. Zamknięcie LXXI sesji Rady Miejskiej. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym wraz 

z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Kontynuując przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała o wniosku 

zgłoszonym przez Komisję Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej w sprawie zdjęcia 

z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby 

członków i składów osobowych 5 komisji stałych. 
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Wyjaśnienie do wniosku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy 

Społecznej Czesława Iwona Książek informując, że komisja uznała, że radny Jan Rokita 

powinien pozostać w Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Handlu zgodnie 

z wyborem, którego sam dokonał w roku ubiegłym. 

Radny Jan Rokita odniósł się do informacji przewodniczącej komisji. Powiedział, iż 

spodziewał się takiej reakcji, natomiast jako nauczyciel z wykształceniem pedagogicznym, 

posiadający doświadczenie zawodowe ma pełne prawo ubiegania się do pracy w komisji 

oświaty. Następnie przedstawił powody wyboru w 2021 roku komisji rolnictwa informując, 

że spowodowany był on brakiem miejsca w komisji oświaty i wskazaniem przez 

przewodniczącą rady Aleksandrę Fedynicz-Komosę miejsca w komisji rolnictwa. Następnie 

uzasadnił chęć zmiany komisji rolnictwa, wskazując m.in. na brak doświadczenia 

rolniczego. Dodał, iż ma świadomość, że ostateczną decyzję podejmuje rada. Żałował, że 

komisja oświaty nie poinformowała go o swojej decyzji, gdyż sam by się wycofał.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa odniosła się do powyższej wypowiedzi. 

Stanowczo zaprzeczyła, że poinformowała radnego J. Rokitę o braku miejsca w komisji 

oświaty i sugerowała mu komisję rolnictwa. Podkreśliła, że radny J. Rokita sam wskazał 

komisję rolnictwa.  

Następnie radna Czesława Iwona Książek odniosła się do wypowiedzi radnego Jana Rokity, 

natomiast radny Jan Rokita odniósł się do wypowiedzi przewodniczącej rady. 

Z kolei odnosząc się do dyskusji radny Zbigniew Adamczyk Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa, Ochroni Środowiska i Handlu zwrócił uwagę, że w tej kadencji były już 

dokonywane zmiany składów komisji, tym samym zwracając się z prośbą o opinię prawną, 

w kwestii, czy istnieje prawna przeszkoda zmiany składu komisji. 

Radca Edyta Kur wyjaśniła, iż nie ma przepisu wprost regulującego powyższą kwestię. 

Orzecznictwo, które osobiście popiera stoi na stanowisku, że radny decyduje, w której 

komisji chce brać udział.  

W związku z wyczerpaniem zgłoszeń do dyskusji przewodnicząca rady przystąpiła do 

głosowania wniosku Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej.  
 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia z porządku obrad punktu 20 "Projekt uchwały 

zmieniającej zmieniająca uchwałę w sprawie określenia liczby członków i składów 

osobowych 5 komisji stałych".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława 

Iwona Książek, Andrzej Posiewka, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 

Rozalia Zdulska 

PRZECIW (5) 

Monika Bolek, Jan Jarosz, Bożena Molak, Jakub Rącz, Jan Rokita 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Szymon Krupa, Beata Mika, Beata Polaczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

Wniosek nie został uwzględniony.  

(Brak bezwzględnej większości głosów ustawowego składu rady). 
 

 

Punkt 3. Sprawozdanie burmistrza o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym. 

Szczegóły sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Góra Kalwaria w okresie 

od 30 marca 2022 r. do 27 kwietnia 2022 r. 

I.  Wykaz podjętych zarządzeń: 

Lp. Nr zarządzenia 
Data 

podjęcia 
Dot.: 

1 ORG.0050.53.2022 30.03.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

2 ORG.0050.55.2022 31.03.2022  w sprawie zmian w budżecie 

3 ORG.0050.56.2022 31.03.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

4 ORG.0050.57.2022 01.04.2022 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Brześcach 

5 ORG.0050.58.2022 01.04.2022 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Kazimierza Górskiego w 

Czaplinku 

6 ORG.0050.59.2022 01.04.2022 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Szkoły Podstawowej im. Kawalerów Orderu 

Uśmiechu w Czersku 

7 ORG.0050.60.2022 01.04.2022 

w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Przedszkola Samorządowego nr 1 w Górze Kalwarii 

8 ORG.0050.61.2022 04.04.2022 

w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do 

przeprowadzenia naboru osób (ekspertów) do 

zespołu realizującego projekt "Zrównoważone 

targowisko miejskie: partycypacyjne władanie 
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miastem w dziedzinie bezpiecznego, zielonego 

i inkluzywnego zarządzania targowiskami 

w Indonezji" 

9 ORG.0050.62.2022 05.04.2022 

w sprawie powołania komisji odbioru końcowego 

robót dla zadania inwestycyjnego pod nazwą: 

"Budowa oświetlenia ulic Saperów, Kleeberga 

i Artylerzystów w Górze Kalwarii" 

10 ORG.0050.63.2022 11.04.2022 

w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do 

przeprowadzenia egzaminu kończącego służbę 

przygotowawczą w Urzędzie Miasta i Gminy Góra 

Kalwaria 

11 ORG.0050.64.2022 12.04.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych  

Gminy Góra kalwaria na 2022 rok 

12 ORG.0050.65.2022 12.04.2022 w sprawie zmian w budżecie 

13 ORG.0050.66.2022 12.04.2022 
w sprawie zmian planu jednostek budżetowych 

Gminy Góra Kalwaria na 2022 rok 

15 ORG.0050.68.2022 13.04.2022 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Orła Białego 

w Brześcach 

16 ORG.0050.69.2022 13.04.2022 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kazimierza 

Górskiego w Czaplinku 

17 ORG.0050.70.2022 13.04.2022 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu w Czersku 

18 ORG.0050.71.2022 13.04.2022 

w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Przedszkola Samorządowego nr 1 

w Górze Kalwarii 

19 ORG.0050.72.2022 15.04.2022 

w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kawalerów 

Orderu Uśmiechu w Czersku 

20 ORG.0050.73.2022 15.04.2022 

w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Szkoły Podstawowej im. Kazimierza 

Górskiego w Czaplinku 

21 ORG.0050.74.2022 22.04.2022 

w sprawie wyznaczenia jednostki organizacyjnej do 

realizacji zadań zleconych związanych 

z przyjmowaniem wniosków, udzielania i wypłaty 
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świadczeń dla podmiotów, które który zapewnią, 

na własny koszt, zakwaterowanie i wyżywienie 

obywatelom Ukrainy którzy przybyli na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej z terytorium Ukrainy 

w związku z działaniami wojennymi prowadzonymi 

na terytorium tego państwa oraz obywateli Ukrainy 

posiadających Kartę Polaka, którzy wraz z najbliższą 

rodziną z powodu tych działań wojennych 

22 ORG.0050.75.2022 22.04.2022 

w sprawie utworzenia oddziału przygotowawczego 

w Zespole Szkół Ogólnokształcących w Górze 

Kalwarii 

 

II. Kalendarium spotkań, wydarzeń 

 

Tydzień 13 (31.03-3.04) 

- udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej 

- spotkanie z przedstawicielami fundacji Promotus w sprawach bieżącej działalności 

- udział w spotkaniu wielkanocnym ze Związkiem Emerytów, Rencistów i Inwalidów 

w Baniosze 

 

Tydzień 14 (4.04-10.04) 

- wizyta w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim - podpisanie umowy 

na dofinansowanie budowy budynku zaplecza sportowego przy basenie w Górze 

Kalwarii 

- spotkanie z mieszkańcami wsi Podłęcze w sprawach bieżących 

- spotkanie z radnymi i sprzedawcami w sprawie projektu targowiska w Górze 

Kalwarii; ocena i uwagi do projektu targowiska miejskiego 

- spotkanie z seniorami z Góry Kalwarii w siedzibie Senior + „Wisełka” 

- udział w uroczystości z okazji długoletniego pożycia małżeńskiego mieszkańców 

naszej gminy 

- udział w konferencji „Edukacja przyszłości” 

- udział w uroczystej sesji Rady Miejskiej z okazji nadania tytułów „Zasłużony dla 

Góry Kalwarii” oraz w spotkaniu wielkanocnym 

- spotkanie z jednostkami organizacyjnymi w sprawie organizacji półkolonii letnich 

dla dzieci z naszej gminy 

- udział w uroczystości upamiętniającej rocznicę zbrodni katyńskiej 
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- spotkanie z przedstawicielem Sanktuarium na Mariankach w sprawie uwag do 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

- spotkanie wielkanocne ze Związkiem Żołnierzy Wojska Polskiego z Góry Kalwarii 

- udział w Jarmarku Wielkanocnym na rynku w Górze Kalwarii 

- spotkanie wielkanocne ze strażakami z OSP Pęcław 

- wizyta w siedzibie warsztatów dla osób z niepełnosprawnościami, udział 

w kiermaszu oraz spotkaniu wielkanocnym 

 

Tydzień 15 (11.04-14.04) 

- udział w komisji drogowej, objazd i ocena stanu dróg gminnych 

- spotkanie z Dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie ewentualnego 

utworzenia oddziału świetlicy środowiskowej w Baniosze 

- spotkanie z sołtysem wsi Mikówiec w sprawach bieżących 

- spotkanie wielkanocne z pracownikami Ośrodka Sportu i Rekreacji 

- udział w nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

 

Tydzień 16 (19.04-24.04) 

- spotkanie w sprawie działań na rzecz osób niepełnosprawnych 

- udział w spotkaniu wielkanocnym Związku Emerytów z Góry Kalwarii 

- wizyta przy pomniku w Baniosze z okazji rocznicy zrzutu cichociemnych 

- udział w zebraniu sołeckim wsi Coniew w sprawie działki, która ewentualnie 

miałaby przejść we własność gminy 

- udział w uroczystej mszy św. z okazji 70. rocznicy objęcia parafii przez księży 

Marianów oraz siostry Eucharystki 

 

Tydzień 17 (25.04-27.04) 

- spotkanie z sołtysem i radą sołecką wsi Cendrowice w sprawie przebiegu granic 

między działką gminną a prywatną 

- wizyta w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Czaplinku 

- spotkanie z przedstawicielem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w sprawach dotyczących dróg wojewódzkich w gminie 

- spotkanie w sprawie utworzenia klasy tenisowej w Szkole Podstawowej nr 2 

- udział w sesji Rady Miejskiej 

 

III. Inwestycje rozpoczęte 

- Rozbudowa placu zabaw w Wólce Załęskiej 

Wykonawca: Simba 
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Wartość robót – 21.974,99 zł 

Termin zakończenia – 30.07.2022 

- Budowa kanalizacji w miejscowości Czersk.  

Zadanie A: Budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Czersk ul. Przyborowie i przyległe 

ulice.  

Zadanie B: Budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Wojska Polskiego w Górze Kalwarii 

do miejscowości Czersk (zamek) – Etap II Czersk.  

Wykonawca: Instal-Nika Sp. zo .o. Sp. k. 

Wartość robót –  6.986.400,00 zł 

Termin zakończenia – 14.11.2022 

- Doświetlenie skarpy wiślanej II etap, rozprowadzenie sieci pod monitoring - 

Rewitalizacja wiślanej skarpy i jej zagospodarowanie na park miejski 

Wykonawca: Energo – Mix P. Gieleciński 

Wartość robót – 236.160,00 zł 

Termin zakończenia – 24.09.2022 

 

IV. Inwestycje zakończone 

- Budowa oświetlenia ulic Saperów, Kleeberga i Artylerzystów w Górze Kalwarii 

- Budowa bezpiecznej nawierzchni  na placu zabaw w SP w Dobieszu. 

 

V. Stan zatrudnienia 

- Urząd Miasta i Gminy – 93 osób 

- Straż Miejska – 6 osób 

- OSP – 4 osoby 

- ZOPO – 16 osób 

- OPS – 39 osób 

- Biblioteka – 9 osób 

- Ośrodek Kultury – 23 osoby 

- OSiR -  49 osób 

- ABK – 18 osób 

- ZGK – 83 osoby 

 

 

Pytania do sprawozdania burmistrza zgłosili: 

Radny Wojciech Kochański poprosił o przedstawianie informacji nt. spotkania 

z przedstawicielem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich. Ponadto zapytał, czy na 

spotkaniu była poruszana sprawa przebiegu drogi do CPK. 
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Odpowiadając burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił tematykę spotkania, które 

odbył z przedstawicielem Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich.  

Radna Beata Polaczyńska poprosiła o wyjaśnienie kwestii formalnych związanych 

z ogłoszeniem konkursu na stanowisko dyrektora szkoły i powierzania pełnienia funkcji 

dotychczasowemu dyrektorowi.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj przedstawił informację nt. konkursów na dyrektorów 

szkół.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła o przedstawianie informacji 

dotyczących: 

1) zarządzenia burmistrza w sprawie powołania Komisji Rekrutacyjnej do przeprowadzenia 

naboru osób (ekspertów) do zespołu realizującego projekt "Zrównoważone targowisko 

miejskie: partycypacyjne władanie miastem w dziedzinie bezpiecznego, zielonego 

i inkluzywnego zarządzania targowiskami w Indonezji" oraz przedstawienie informacji 

o stopniu realizacji projektu, 

2) udziału w posiedzeniu Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej,  

3) spotkania w sprawie działań na rzecz osób niepełnosprawnych, przy czym zapytała, 

dlaczego na spotkanie nie zaproszono członków komisji doraźnej powołanej przez Radę 

Miejską w celu opracowania Gminnego Programu Wspierania Osób 

z Niepełnosprawnościami. 

Radna Teresa Jędral poprosiła o przedstawianie informacji nt.: 

1) zarządzenia burmistrza w sprawie utworzenia oddziału przygotowawczego w Zespole 

Szkół Ogólnokształcących w Górze Kalwarii, 

2) spotkania Dyrektorem Ośrodka Pomocy Społecznej w sprawie ewentualnego 

utworzenia oddziału świetlicy środowiskowej w Baniosze. 

Radna Urszula Wroniewicz poprosiła o udzielnie odpowiedzi na pytania: 

1. Jakie koszty ponosi gmina Góra Kalwaria związane z realizacją indonezyjskiego projektu? 

2. Jaki jest cel tego projektu i co gmina zyskuje dzięki jego realizacji? 

3. Ilu pracowników gminy jest zaangażowanych w ten projekt? 

4. Kto pokrywa koszty biletów lotniczych i pobytu w Indonezji? 

5. Jaką funkcję pełnią przedstawiciele naszej gminy za granicą? 

6. W jakim języku odbywaj się wykłady? 

Odpowiadając burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił tematykę omawianą na dwóch 

posiedzeniach Rady Nadzorczej Zakładu Gospodarki Komunalnej. Następnie udzielił 

odpowiedzi nt. spotkania z niepełnosprawnym mieszkańcem.  

Kontynuując udzielił odpowiedzi na pytania dotyczące projektu indonezyjskiego. 

Odpowiadając na pytanie 1, o koszty  ponoszone przez gminę Góra Kalwaria związane 

z realizacją indonezyjskiego projektu wyjaśnił, że jeżeli chodzi o wkład własny gminy Góra 

Kalwaria wynosi on 1.500 EUR na cały okres realizacji projektu - rozliczony zostanie jako 

koszty związane z bieżącym utrzymaniem budynku Urzędu, które są wykorzystywane na 

potrzeby realizacji projektu, czyli np. koszty energii elektrycznej, czy koszty ogrzania 

budynku. 
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Odpowiadając na pytanie 2, o cel projektu i co gmina zyskuje dzięki jego realizacji 

wyjaśnił, że projekt jest częścią programu tzw. pomocy zewnętrznej Unii Europejskiej 

w ramach „Partnerstwa na rzecz zrównoważonego rozwoju miast”, czyli działań, które 

Unia Europejska prowadzi poza swoimi granicami. Adresuje je do krajów, które wymagają 

pomocy w transformacji demokratycznej lub wsparcia rozwoju. Tego typu działania są 

jednymi z najbardziej prestiżowych programów Unii Europejskiej, częścią budowania jej 

wizerunku poza granicami wspólnoty europejskiej i rozprzestrzeniania wartości unijnych 

na świecie. Projekt polega na przekazywaniu dobrych praktyk stosowanych w gminie Góra 

Kalwaria, ale także w całej Unii Europejskiej w zakresie partycypacji społecznej, oferowania 

usług publicznych i prowadzenia inwestycji zgodnie z zasadami konkurencyjności oraz 

przejrzystości. Chodzi o to, że na miejscu będą prowadzone konsultacje z mieszkańcami 

oraz stowarzyszeniami kupieckimi online oraz na żywo, jako tzw. „burze mózgów”, 

na temat rozwiązań na targowiskach, które spowodują ograniczenie strumienia odpadów, 

na nich powstających. Konsultacje będą po to, aby wszystkie strony samorząd, kupcy 

i mieszkańcy chcieli się w te przedsięwzięcia zaangażować. Zakres projektu wynika wprost 

z indonezyjskich potrzeb. Tego typu doświadczenia mogą być pomocne podczas realizacji 

naszej inwestycji tj. budowy targowiska gminnego. 

Odpowiadając na pytanie 3, ilu pracowników gminy jest zaangażowanych w ten projekt 

wyjaśnił, że w zespole zarządzającym realizacją projektu uczestniczy 3 pracowników naszej 

gminy, w zespole eksperckim również uczestniczy 3 pracowników naszej gminy. 

Odpowiadając na pytanie 4, kto pokrywa koszty biletów lotniczych i pobytu w Indonezji 

wyjaśnił, że koszty te są w 100% pokrywane z dotacji pochodzącej z budżetu Unii 

Europejskiej. 

Odpowiadając na pytanie 5, jaką funkcję pełnią przedstawiciele naszej gminy za granicą 

wyjaśnił, że Piotr Walczak jest ekspertem w zakresie oferowania usług publicznych, 

przepisów obowiązujących w naszym kraju, a dotyczących m.in. informacji publicznej. 

Natomiast Piotr Chmielewski jest członkiem zespołu zarządzającego realizacją projektu, 

dodatkowo, został poproszony o przybliżenie kwestii związanych z konsultacjami 

społecznymi oraz uregulowaniami związanymi z systemem gospodarki odpadami 

w Polsce i naszej gminie.  

Odpowiadając na pytanie 6, w jakim języku odbywaj się wykłady wyjaśnił, że projekt 

zakłada, że wykłady będą prowadzone w języku polskim z tłumaczeniem na język 

angielski i indonezyjski lub w języku angielskim z tłumaczeniem na język indonezyjski. 

Podczas właśnie odbywającej się delegacji w Indonezji w zasadzie nieużywany jest język 

polski, jako język wykładowy, chyba że materiały wykorzystywane podczas wykładu są 

oryginalnie po polsku. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział na pytanie dotyczące utworzenia dla 

uczniów z Ukrainy oddziału przygotowawczego w Zespole Szkół Ogólnokształcących 

w Górze Kalwarii.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa w nawiązaniu do odpowiedzi udzielonej 

przez burmistrza na pytania dotyczące projektu indonezyjskiego poprosiła o uzupełnienie 

informacji o aktualny stan realizacji projektu. 
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Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski uzupełniając wcześniejszą wypowiedź poinformował, że 

w gminnym Biuletynie Informacji Publicznej przy zarządzeniu został również zamieszczony 

protokół z przeprowadzonego naboru ekspertów do realizacji projektu, następnie 

odczytał jego treść. Kontynuując przedstawił informację nt. aktualnych działań w ramach 

projektu w związku z wyjazdem pracowników gminy oraz ekspertów do Indonezji. 

W dalszej wypowiedzi odpowiedział na pytanie dotyczące świetlicy środowiskowej 

w Baniosze. 

Radna Teresa Jędral odnosząc się do wypowiedzi burmistrza nt. świetlicy środowiskowej 

w Baniosze w pierwszych słowach zaznaczyła, że propozycja powstania świetlicy 

środowiskowej jest bezdyskusyjna, natomiast kwestią dyskusyjną, na którą zwrócono 

uwagę na posiedzeniu komisji była propozycja lokalizacji świetlicy w sąsiedztwie sklepu, 

który posiada koncesję na sprzedaż alkoholu. Z tego też powodu komisja prosiła o opinię 

prawną. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odnosząc się do powyższego wyjaśnił, że przekazał 

opinię prawną przewodniczącemu komisji.  

Radny Andrzej Posiewka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał konkluzję opinii 

prawnej w sprawie możliwości prowadzenia świetlicy środowiskowej w budynku 

usytuowanym w sąsiedztwie miejsca, w którym sprzedawany jest alkohol. Kontynuując 

wypowiedź zwrócił uwagę, że w Baniosze są inne miejsca, w których mogłaby powstać 

świetlica, np. remiza OSP. Następnie zapytał burmistrza, czy proponowany lokal wymaga 

remontu, i czy poinformował właścicieli sklepu o ewentualnej możliwości utraty koncesji na 

sprzedaż alkoholu w sytuacji, gdy w sąsiedztwie sklepu powstanie świetlica środowiskowa.   

Odpowiedzi udzielił burmistrz Arkadiusz Strzyżewski. W kwestii zaproponowanej lokalizacji 

wyjaśnił, że nie upiera się, co do niej i jest otwarty na dyskusję. Ponadto jest w kontakcie 

z osobami prowadzącymi obok działalność handlową. Zapewnił, że jeśli nie będzie miał 

pewności, że sprzedaż alkoholu obecnie lub w przyszłości nie będzie mogła być 

prowadzona z powodu utworzenia świetlicy to takiej decyzji nie podejmie, ponieważ 

przedsiębiorcy w tej lokalizacji byli pierwsi i należy to uszanować. Ponadto odniósł się do 

uchwały rady z 2018 r., deklarując możliwość jej doprecyzowania. 

Radny Andrzej Posiewka prosił burmistrza o uzupełnienie inf. na temat remontu lokalu. 

Kontynuując uważał, że należy w pierwszej kolejności wyjaśnić wątpliwości i ewentualnie 

zmienić uchwałę w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów 

alkoholowych, a następnie kierować środki na uruchomienie świetlicy. 

W kwestii remontu lokalu burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że nie ma na sesji 

dyrektor biblioteki, natomiast z informacji, jaką otrzymał lokal nie wymaga remontu.  

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że na wczorajszym 

posiedzeniu komisji oświaty, po dyskusji, komisja jednogłośnie podjęła wniosek o zdjęcie 

z budżetu środków przeznaczonych na świetlicę środowiskową w Baniosze. Dodała, że 

przytoczona opinia prawna odnosi się do uchwały rady, natomiast są akty wyższego 

rzędu, między innymi ustawa o wychowaniu w trzeźwości. Obiekt chroniony, w tym 

dzienne domy wsparcia, jakimi są świetlice środowiskowe w rozumieniu ustawy, musi być 

usytuowany w odpowiedniej odległości od punktu sprzedaży alkoholu. Zatem zasadne jest 

zdjęcie wydatku z budżetu do momentu, kiedy będzie pełna jasność, co do możliwości 
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usytuowania świetlicy środowiskowej w bezpośrednim sąsiedztwie sklepu, w którym 

sprzedawane są napoje alkoholowe, także bez konsekwencji utraty koncesji przez 

właściciela sklepu. Uważała, że jeśli zapisy uchwały rady nie precyzują tego, co uważa się 

za obiekt chroniony, to źródłem powinna być ustawa. Jeśli dziś rada przeznaczy pieniądze 

na świetlicę środowiskową, to przeznaczy je na świetlicę w tej lokalizacji. Zwróciła również 

uwagę, że zadaniem własnym gminy jest wychowanie w trzeźwości, a więc dopuszczenie 

do utworzenia świetlicy środowiskowej w tej lokalizacji będzie sprzeczne z wychowaniem 

w trzeźwości. Proponowała w pierwszej kolejności wyjaśnienie wszelkich wątpliwości. 

Do wypowiedzi przewodniczącej odniósł się zastępca burmistrza Mateusz Baj. Następnie 

do dyskusji odniósł się burmistrz Arkadiusz Strzyżewski.  

W trybie ad vocem kolejno głos zabierali radni: Andrzej Posiewka, Zbigniew Adamczyk, 

Aleksandra Fedynicz-Komosa i Teresa Jędral. 
 

 

Punkt. 4. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Góra Kalwaria do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Góra Kalwaria do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 
 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/633/2022 

 

 

Punkt 5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego na rzecz dotychczasowego najemcy. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 
 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/634/2022 
 

 

Punkt 6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsca oraz 

ustalenia zasad prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników w piątki i soboty na 

terenie Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia 

miejsca oraz ustalenia zasad prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników w 

piątki i soboty na terenie Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 
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Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/635/2022 

 

 

Punkt 7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Góra Kalwaria 

na rok 2022. 

Zastępca burmistrza Mateusz Baj wniósł autopoprawkę do uzasadnienia do projektu 

uchwały polegającą na dodaniu zdania: „W projekcie Programu doprecyzowano kwestię 

opieki weterynaryjnej nad kotami wolno żyjącymi (dodano punkt dotyczący wskazania 

podmiotu odpowiedzialnego za ich leczenie)”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Góra Kalwaria na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/636/2022 

 

Punkt 8. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/637/2022 

 

Punkt 9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zbycia nieruchomości gruntowej, położonej w Górze Kalwarii, 

w obrębie 3-02, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 119/6, stanowiącej własność 

Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zbycia nieruchomości gruntowej, położonej w Górze 

Kalwarii, w obrębie 3-02, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 119/6, stanowiącej 

własność Gminy Góra Kalwaria.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 
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Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/638/2022 

 

Punkt 10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Góra Kalwaria. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/639/2022 

 

Punkt 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/640/2022 

 

Punkt 12. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/641/2022 

Punkt 13. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra 

Kalwaria - centrum miasta, rejon ul. Św. Antoniego. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 
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uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta 

Góra Kalwaria - centrum miasta, rejon ul. Św. Antoniego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/642/2022 

 

Punkt 14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria - os. Kilińskiego 

cz. A. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu miasta Góra Kalwaria 

- os. Kilińskiego cz. A.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, 
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Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jan Rokita 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/643/2022 

 

Punkt 15. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice część III (południe). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice 

część III (południe).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/644/2022 

 

Punkt 16. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice - część północna. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 
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Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu wsi Wojciechowice - 

część północna.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/645/2022 

 

Punkt 17. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. Następnie w związku 

z wnioskiem komisji oświaty dot. uchwały budżetowej o zdjęcie pozycji dot. świetlicy 

środowiskowej w Baniosze zapytała skarbnik gminy, czy wniosek komisji wpływa na 

wieloletnią prognozę finansową. 

Skarbnik Ewa Sobiepanek odpowiedziała, że wniosek Komisji OKiPS wpływa na brzmienie 

załącznika nr 1 i treść objaśnień do wieloletniej prognozy finansowej. Następnie prosiła 

o opinię radcy prawnego i przerwę w obradach.  

Radny Tomasz Ura wobec potrzeby przedyskutowania z panią skarbnik i panią prawnik 

oraz sformułowania treści wniosku zgłosił wniosek formalny o zarządzenie 10 min. 

przerwy.  

Radny Zbigniew Adamczyk zwrócił uwagę, że w katalogu zmian w wieloletniej prognozie 

finansowej są zmiany związane z przesunięciem okresu realizacji pewnych inwestycji, 

w tym przesunięcie o kolejny rok przebudowy ul. Słonecznej w Czaplinku. Wobec czego 

prosił, aby, jeśli pojawi się taka możliwość, przyspieszyć realizację przedsięwzięcia. 

Uważał za wskazane zaplanowanie projektowania ww. drogi w przyszłorocznym budżecie.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: zarządzenia 10 min. przerwy.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

Rada Miejska uwzględniała wniosek. 

Po wznowieniu obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa 

odczytała sformułowany w czasie przerwy wniosek, zaznaczając, że wniosek nie wpływa 

na brzmienie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031, natomiast wpływa na brzmienie 

załącznika nr 1 oraz objaśnienia. Następnie odczytała treść wniosku. 

Zmiana załącznika nr 1: w tabeli  

pkt 2 Wydatki ogółem 181.689.477 zł;  

pkt 2.1 Wydatki bieżące 149.659.752 zł;  

pkt 2.1.1 na wynagrodzenia i składki od nich naliczane 63.114.600 zł;  

pkt 3 Wynik budżetu – 21.949.314 zł;  

pkt 4 Przychody budżetu 25.949.314 zł;  

pkt 4.2 Nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych, w tym 8.924.564 zł,  

pkt 4.2.1 na pokrycie deficytu budżetu 4.924.564 zł;  

pkt 7.1 różnica między dochodami bieżącymi a wydatkami bieżącymi 4.196.430 zł.  

Zmiany w objaśnieniach: pkt 1 tiret 3 zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 1.864.235 zł; 

pkt 2 zwiększenie przychodów bieżących łącznie o kwotę 1.547.409 zł. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: zmiany załącznika nr 1: w tabeli pkt 2 Wydatki ogółem 

181.689.477 zł; pkt 2.1 Wydatki bieżące 149.659.752 zł; pkt 2.1.1 na wynagrodzenia i składki 

od nich naliczane 63.114.600 zł; pkt 3 Wynik budżetu – 21.949.314 zł; pkt 4 Przychody 

budżetu 25.949.314 zł; pkt 4.2 Nadwyżka budżetowa z lat ubiegłych, w tym 8.924.564 zł, 

pkt 4.2.1 na pokrycie deficytu budżetu 4.924.564 zł; pkt 7.1 różnica między dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi 4.196.430 zł. Zmiany w objaśnieniach: pkt 1 tiret 3 

zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 1.864.235 zł; pkt 2 zwiększenie przychodów 

bieżących łącznie o kwotę 1.547.409 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

Rada Miejska uwzględniła wniosek. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła skarbnik Ewę 

Sobiepanek o odczytanie projektu uchwały.  

Skarbnik Ewa Sobiepanek przed odczytaniem projektu uchwały zaznaczyła, że przyjęty 

wniosek wprowadza zmiany w objaśnieniach i załączniku nr 1 do projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag. 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Góra Kalwaria na lata 2022–2031. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/646/2022 

Punkt 18. Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła wniosek 

o zmniejszenie wydatków w wysokości 88.500 zł przewidzianych na utworzenie świetlicy 

środowiskowej w Baniosze.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: zmniejszenia wydatków w wysokości 88.500 zł 

przewidzianych na utworzenie świetlicy środowiskowej w Baniosze.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

Rada Miejska uwzględniała wniosek. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poprosiła skarbnik Ewę 

Sobiepanek o odczytanie projektu uchwały.  

Skarbnik Ewa Sobiepanek przed odczytaniem projektu uchwały zaznaczyła, że przyjęty 

wniosek wprowadza zmiany w treści uchwały i uzasadnieniu oraz w zestawieniu nr 2 

i w zestawieniu nr 5, a zestawienie nr 6 ulega wykreśleniu, następnie przystąpiła do 

odczytania projektu uchwały. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2022 

rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/645/2022 

Punkt 19. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków 

i składów osobowego Komisji Prezydialnej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że projekt 

uchwały uzyskał pozytywne opinie wszystkich komisji rady. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby 

członków i składów osobowego Komisji Prezydialnej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek 

Gliński, Jan Jarosz, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Szymon Krupa, Czesława Iwona 

Książek, Beata Mika, Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Andrzej Posiewka, Jakub Rącz, Jan 

Rokita, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

 Rada Miejska Góry Kalwarii podjęła uchwałę nr LXXI/647/2022 

 

 

Punkt 20. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia liczby członków 

i składów osobowych 5 komisji stałych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa przedstawiła opinie komisji 

rady. Poinformowała, że Komisja Zdrowia i Sportu nie wydała opinii, natomiast Komisja 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej zgłosiła wniosek o zdjęcie projektu uchwały 

z porządku obrad. Pozostałe komisje rady projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag indywidualnych. 

 

Głosowano w sprawie: projektu uchwały zmieniającej zmieniająca uchwałę w sprawie 

określenia liczby członków i składów osobowych 5 komisji stałych.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zbigniew Adamczyk, Łukasz Baran, Monika Bolek, Jan Jarosz, Szymon Krupa, Beata Mika, 

Bożena Molak, Beata Polaczyńska, Jakub Rącz, Jan Rokita 

PRZECIW (10) 

Aleksandra Fedynicz-Komosa, Jacek Gliński, Teresa Jędral, Wojciech Kochański, Czesława 

Iwona Książek, Andrzej Posiewka, Iwona Szymańska, Tomasz Ura, Urszula Wroniewicz, 
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Rozalia Zdulska 

NIEOBECNI (1) 

Zenon Nadstawny 

 

Rada Miejska nie podjęła uchwały. 

 

Punkt 21. Informacja przewodniczącego rady o zgłoszonych wnioskach w sprawie 

dokonania poprawek lub uzupełnienia protokołów z: LXVI nadzwyczajnej sesji w dniu 

22.03.2022, LXVII nadzwyczajnej sesji w dniu 23.03.2022, LXVIII sesji w dniu 30.03.2022, 

LXIX uroczystej sesji w dniu 7.04.2022 i LXX nadzwyczajnej sesji w dniu 12.04.2022 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-Komosa poinformowała, że do ww. 

protokołów nie wpłynęły uwagi. 

 

 

Punkt 22. Sprawy różne: 

a) pytania mieszkańców i odpowiedzi. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji w tym podpunkcie, 

b) pytania radnych i odpowiedzi. 

Radny Andrzej Posiewka poprosił o informację nt. budowy tężni w Czaplinie oraz dotacji 

na budowę ul. Bażantów w Łubnej. Następnie zadał pytanie, kto będzie remontował 

drenaże uszkodzone umyślnie przez mieszkańców. 

Radny Jakub Rącz zadał pytanie, kto ponosi odpowiedzialność za zniszczone zawory 

wody w Wólce Załęskiej.  

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odnosząc się do pytań radnego Andrzeja Posiewki 

poinformował, że wniosek na dofinasowanie ulicy Bażantów został złożony w ramach 

programu zrównoważonego rozwoju województwa mazowieckiego, natomiast decyzja 

o przyznaniu środków jeszcze nie została podjęta. Za urządzenia wodne odpowiada 

właściciel działki, i jeżeli je zniszczył powinien je naprawić.  

Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiadając na pytanie radnego Andrzeja Posiewki 

w sprawie tężni w Czaplinie powiedział, że umowa jest już popisana, z terminem 

wykonania do 30.05.2022. Odnosząc się do pytania radnego Jakuba Rącza wyjaśnił, że 

ZGK nie bierze odpowiedzialności za uszkodzone przez równiarkę urządzenia. Mieszkańcy 

powinni zgłosić sprawę do urzędu do wydziału inwestycji i remontów.  

Radny Jan Rokita odnosząc się do realizacji projektu indonezyjskiego poprosił 

o doprecyzowanie ilości planowanych wyjazdów do Indonezji i po ile osób. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski odpowiedział, że do Indonezji planowane są ok. trzy 

wyjazdy i podobna jest ilość przyjazdów delegacji z Indonezji. Szczegółowa odpowiedź 

zostanie udzielona po powrocie kierownika projektu z delegacji.  

Radny Zbigniew Adamczyk poprosił o informację, czy do końca miesiąca zostanie 

zrealizowany projekt odwodnienia ul. Leśnej w Brześcach. Ponadto odniósł się do sprawy 

budowy tężni w Czaplinie, prosząc o podanie konkretnej daty realizacji. 
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Zastępca burmistrza Mateusz Baj odpowiedział, że umowa będzie zrealizowana do końca 

czerwca. Deklarował podjęcie starań, aby realizacja odbyła się bez zbędnej zwłoki. 

Co do ul. Leśniej w Brześcach deklarował udzielenie odpowiedzi na piśmie.    

Głos ad vocem zabrał radny Zbigniew Adamczyk, a następnie zastępca burmistrza 

Mateusz Baj udzielił odpowiedzi.  

Radny Jan Rokita zwrócił się z prośbą o udzielenie odpowiedzi na interpelację w sprawie 

usunięcia dębu w m. Podłęcze. Ponadto zgłosił prośbę o naprawę uszkodzonego 

fragmentu chodnika w Wólce Załęskiej. Kontynuując zapytał, kto będzie gwiazdą 

tegorocznych dni miasta.   

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski udzielił informacji nt. imprez wakacyjnych. Dodał, że 

odpowiedź na interpelację w sprawie pomnika przyrody została udzielona na piśmie.  

Radny Wojciech Kochański zapytał o przebieg obwodnicy do CPK. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski deklarował przygotowanie informacji nt. obwodnicy do 

CPK,  

 

c) wolne wnioski. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji w tym podpunkcie, 

 

d) informacje. 

Przewodnicząca Aleksandra Fedynicz-Komosa odwołując się do pisma burmistrza 

Arkadiusza Strzyżewskiego dot. zajęcia przez komisje stanowiska odnośnie do zmiany 

uchwały w sprawie zasad sprzedaży lokali komunalnych w budynkach wielorodzinnych, 

poprosiła Przewodniczącą Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego Teresę 

Jędral o przedstawienie stanowiska w sprawie. 

Radna Teresa Jędral poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej i Porządku 

po przeanalizowaniu zapisów uchwały nr XXXVII/352/2016 z 2016 r. w sprawie zasad 

sprzedaży lokali komunalnych w budynkach wielorodzinnych, nie wniosła propozycji 

zmian do wysokości bonifikat stosowanych przy sprzedaży lokali mieszkalnych.  

Następnie przytoczyła obowiązujące w tej kwestii przepisy: „Od ceny sprzedawanych lokali 

mieszkalnych oraz udziału w częściach wspólnych, w tym prawie do nieruchomości 

gruntowej, Burmistrz Gminy może udzielić bonifikaty w następującej wysokości: 

1) 90% ceny ustalonej zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami – 

przy jednorazowej zapłacie ceny nieruchomości sprzedawanej, w budynkach oddanych do 

użytkowania ponad 20 lat temu, 

2) 70% ceny ustalonej zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami – 

przy rozłożeniu ceny nieruchomości sprzedawanej na raty, w budynkach oddanych do 

użytkowania ponad 20 lat temu, 

3) 70% ceny ustalonej zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami –

przy jednorazowej zapłacie ceny nieruchomości sprzedawanej, w budynkach oddanych do 

użytkowania ponad 10 lat temu, ale nie więcej niż 20 lat temu, 
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4) 50% ceny ustalonej zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami – 

przy rozłożeniu ceny nieruchomości sprzedawanej na raty w budynkach oddanych do 

użytkowania ponad 10 lat temu, ale nie więcej niż 20 lat temu”. 

Burmistrz Arkadiusz Strzyżewski przedstawił szczegóły dotyczące obchodów Święta 

3 Maja. 

 

Punkt 23. Zamknięcie LXXI sesji Rady Miejskiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Aleksandra Fedynicz-

Komosa o godz. 17:27 zamknęła LXXI sesję Rady Miejskiej.  

 

 

 

 

                                                                                         Przewodnicząca Rady Miejskiej 

                                                                                         Aleksandra Fedynicz-Komosa 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała:  

Urszula Kuranowska 


